



Primo Fencing 全年獨家禮遇 Primo Fencing exclusive year-round privileges

條款及細則：

1. 優惠期由即日起至 2026 年 6 月 30 日。
2. 每位新生可享此禮遇乙次。
3. 所有班別及課程時間由 Primo Fencing 編排，優惠課堂一經預約不設補課。（報名或查詢課程時間表可經 WhatsApp 與 Primo Fencing 聯絡）
4. 課程由 Primo Fencing 專業導師團隊教授，及導師由 Primo Fencing 安排，學生不得自行選擇導師。
5. 此禮遇不得轉換現金及不設退款。
6. 此禮遇不能轉讓予其他人使用。
7. 單對單個人課堂每節課時長為一小時。
8. 如由學生引致課堂延遲開始，該課堂將不設補時。
9. 如學生缺席已預約的課堂，該課堂將當作已使用，並不設補課。
10. 如遇上惡劣天氣，已預約的課程將順延一星期，或由 Primo Fencing 重新安排課堂時間，惡劣天氣安排及定義以天文台宣佈為準，有關安排及定義請參考 Primo Fencing 官方網站。
11. Primo Fencing 將要求參加者提供姓名及電話，並同意提供有關資料以作課程安排。
12. 此禮遇由相關服務/產品供應商提供，和記電話有限公司（「本公司」）對一切有關此禮遇提供之服務/產品恕不承擔任何責任及/或賠償。
13. 本公司保留隨時修改本禮遇之條款及細則以及終止禮遇而不作另行通知。
14. 如有任何爭議，本公司及 Primo Fencing 保留最終決定權。

Terms & conditions:

1. The privilege period is from now until 30 June 2026.
2. Each new student can enjoy this privilege only once.
3. Class schedules are decided by Primo Fencing. Any make-up lesson cannot be transferred once reserved. (To register or inquire about the course schedule, please contact Primo Fencing via WhatsApp)
4. Courses are taught by the Primo Fencing's professional team and tutors are



A member of CK Hutchison Holdings
長江和記實業成員

SUPREME 5G

assigned by Primo Fencing. Students cannot choose their own tutors.

5. This privilege cannot be exchanged for cash and are non-refundable.
6. This privilege cannot be transferred to others.
7. One-on-one private lessons last one hour.
8. There will be no make-up time for sessions if the sessions are delayed due to personal reasons of the students.
9. In the event of absence from the reserved session, the session will be regarded as used, and no make-up session will be provided.
10. In case of adverse weather, the reserved sessions will be postponed for one week or rescheduled by Primo Fencing. The arrangement and definition of bad weather are subject to the announcement of the Hong Kong Observatory. Please follow the relevant arrangements on Primo Fencing's official website.
11. Primo Fencing will request participants to provide their names and phone numbers, and participants are required to agree to provide their personal data for course arrangements.
12. Hutchison Telephone Company Limited ("The Company") is not the provider or supplier of the offer and shall not be responsible for any matters relating to the service or product.
13. The Company reserves the right to cancel, revise, suspend or terminate all or any part(s) of the privilege at any time without prior notice or reason.
14. In case of disputes arising out of this offer, the decision of the Company and Primo Fencing will be final and conclusive.